

تفصح استثمار القابضة ش. م. ع. ق. عن بياناتها المالية المرحلية المختصرة الموحدة لفترة الثلاثة أشهر المنتهية في 31 مارس 2023

أفصحت استثمار القابضة ش. م. ع. ق. عن بياناتها المالية المرحلية المختصرة الموحدة لفترة الثلاثة اشهر المنتهية في 31 مارس 2023، حيث بلغ صافى الربح العائد لمساهمي الشركة 2023،723 ريال قطري مقابل صافى الربح العائد لمساهمي الشركة بمبلغ 91,846,628 ريال قطري لنفس الفترة في العام السابق.

كما بلغ العائد الأساسي للسهم 0.030 ريال قطري لفترة الثلاثة أشهر المنتهية في 31 مارس 2023 مقارنة بـ 0.036 ريال قطري لنفس الفترة في العام السابق.

*ملحوظة: صافى الربح غير متضمن لحقوق الأقلية

ESTITHMAR HOLDING O.P.S.C

DISCLOSES ITS CONSOLIDATED CONDENSED FINANCIAL STATEMENTS FOR THE THREE MONTHS PERIOD ENDED MARCH 31, 2023

Estithmar Holding O.P.S.C. disclosed its consolidated condensed financial statement for the three months period ended March 31, 2023.

The financial statements showed that the net profit attributable to the shareholders of the Company is QR 101,213,723 compared to net profit amounted to QR 91,846,628 for the same period of the previous year.

The Earning per Share (EPS) for the three months period ended March 31, 2023 is QR 0.030 compared to EPS amounted to QR 0.036 for the same period of the previous year.

*Net Profit does not include minority rights



+974 4468 8944

The Eighteen Tower, Floor 26, Zone 69 استثمار القابضة ش.م.ع.ق Street 303, Lusail City, Qatar برج ذى ايتين، طابق ٢٦، المنطقة٦٩ شَّارَ عُ٣٠٣، مدينة لوسيل، قطر

